

CATALO Extra Grape Seed Extract

This extract is made from natural red grapes by advanced technology. It contains the potent kind of Polyphenols, Proanthocyanidins (OPC), that protects body cells from damages by harmful free radicals and delays aging. OPC is a very powerful antioxidant which strengthens blood vessels, promotes heart and cardiovascular health. It can also repair collagen, lighten the skin, delay the onset of skin aging and support eye health.

Main Functions:

- · Strengthen blood vessels, maintain cardiovascular health
- · Promote better blood circulation and eliminate uric acid
- ·Lighten skin and delay skin aging
- · Improve sharpness of vision

Suitable for: Concerned about cardiovascular health, drinkers and smokers, under stress, exposed to environmental or air pollutants, long hours under the sun, frequent mobile phone users, desire for beautiful skin, concerned about uric acid



Nutrition Information

Serving Size: 2 Capsules (750mg) Servings Per Container: 30

Amount Per Serving

Natural Grape Seed Extract 400mg (Standardized 95% Proanthocyanidins (OPC))

(and the second			
Energy (kcal)	1.4	Carbohydrates (g)	0.3
Total Fat (g)	0	- Sugars (g)	0.0
- Saturated Fat (g)	0.0	Protein (g)	0.0
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg)	0.2

Serving Directions	For adults, take 1-2 capsules daily. For children age 6 or above, take 1 capsule daily. Take in the morning	
Ingredients	Natural Grape Seed Extract (Standardized 95% Proanthocyanidins (OPC)) Other Ingredients: Bulking Agent (Plant Cellulose), Pullulan (Water-soluble Vegetable Polysaccharide Capsule), Anticaking Agent (Magnesium Stearate)	
Storage	ge Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight	
Net Weight	22.5g (375mg x 60 capsules)	

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc. City of Industry, CA 91748, USA



Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods Unit C & D, 5/F, 15 Cheung Shun St., Hong Kong

Customer Hotline: (852) 3556 8686 CATALO.COM

Product Code 2892 標準化95%原花青素(OPC),特別有效保護細胞 及身體器官免被自由基傷害,強化血管,有助維 持心腦血管健康並促進血液循環及尿酸排泄。它亦 具有修復膠原蛋白、美白淡斑功效,延緩衰老, 保持視覺影像清晰及維持眼睛健康。

美國家得路特強葡萄籽精華 選用優質

主要功效

- ·提供高效能抗氧化物,強 化心臟及腦部健康
- 促進血液循環及尿酸排泄
- 美白護膚・延緩衰老
- ·維持眼睛健康,保持視覺 影像清晰

適用人士:關注心腦血管健康, 煙酒過多,工作壓力大,經常 在污染環境工作,經常曬太陽, 經常使用手提電話,希望保持皮 膚嫩滑青春,關注尿酸問題

每食用份量			
天然葡萄籽精華	400毫克		
(含標準化95% 原花青素(OPC)))		
能量(千卡)	1.4		
程白版 / 古 \	0.0		

食用份量:2粒(750毫克) 每包裝所含食用份量:30

營養資料

 蛋白質(克)
 0.0

 總脂肪(克)
 0.0

 -飽和脂肪(克)
 0.0

 -反式脂肪(克)
 0

 碳水化合物(克)
 0.3

 -糖(克)
 0.0

 鈉(毫克)
 0.2

建議食法	成人:每天1-2粒。 6歲或以上兒童:每天1粒。 請於早上服用	
成份	天然葡萄籽精華(含標準化95%原花青素(OPC)) 其他成份:增體劑(植物纖維素), 天然植物膠囊(水溶性植物多醣體), 抗結劑(硬脂酸鎂)	
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方,避免陽光直 接照射	
內容量	22.5克(375毫克 x 60粒)	
此日期前最佳	如盒所標示(日月年)	

此產品源自天然成份,顏色深淺路有差異或變化屬正常現象,不影響產品質素。

美國CATALO客戶服務熱線: (852) 3556 8686 網頁: CATALO.COM 產品編號 2892